
   
 

INNKALLING TIL REPRESENTANTSKAPSMØTE 2025-02 
Fredag 23. og lørdag 24. mai 2025         Thon Hotel Surnadal  

 

Representantskapet: 

  Ingrid Rangønes, Averøy  

  Ståle Refstie, Sunndal  

  Kjell Neergaard, Kristiansund 

  Henning Torset, Aure  

  Knut Sjømæling, Gjemnes 

  Svein Roksvåg, Smøla 

  Hugo Pedersen, Surnadal 

  Ingrid Waagen, Tingvoll 

 

Kommunedirektører: 

  Birgit I. Eckhoff, Smøla  

  Håvard Sagli, Aure 

  Berit Hannasvik, Averøy (forfall) 

  Inge Falstad, Gjemnes (forfall), vara Sven Arild Eikemo, assisterende kommunedirektør 

  Arne Ingebrigtsen, Kristiansund 

  Bjørn Flemmen Steinland, Sunndal (forfall) 

  Lars Inge Kvande, Surnadal  

  Frøydis Lindstrøm, Tingvoll (forfall) 

 

Administrasjonen: 

  Ingrid Nautnes, regional samfunnsplanlegger (forfall) 

  Tone Lyngvær Kvammen, helsefaglig rådgiver (forfall) 

  Ellen Engdahl, daglig leder 

 

 

 

 

 

Velkommen til Surnadal v/Hugo Pedersen 

Velkommen til Representantskapsmøte v/leder Ingrid O. Rangønes 
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Saksliste 

  Sak 11-25  Godkjenning av innkalling og saksliste  

Sak 12-25  Orientering fusjon Varde og Trollheim 

  Sak 13-25 Status og videre prosess for DMS Kristiansund 

  Sak 14-25 Signering Samarbeidsavtale og Interkommunal rammeavtale 

  Sak 15-25 Tema: Fremtidig tilbud videregående skoler på Nordmøre 

  Sak 16-25 Status sentrale saker for Nordmøre mot stortingsvalget 

Sak 17-25 Årsregnskap 2024  

  Sak 18-25 Årsmelding 2024  

  Sak 19-25 Budsjettjustering 2025 

  Sak 20-25 Prosjektskjønn 2026 

Sak 21-25 Saker til IPR 25-03 i Aure 

Sak 22-25 Orienteringer 

  Sak 23-25 Eventuelt  

 

Sak 11-25 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes.  

 

Sak 12-25 Orientering fusjon Varde og Trollheim 

Daglig leder Erik Husby Pettersen i Varde AS og daglig leder Knut Bævre i Trollheim AS orienterer om 

fusjonen mellom de to selskapene. 

  

Forslag til vedtak: 
Orienteringen tas til orientering. 

 

Sak 13-25 Status og videre prosess for DMS Kristiansund 

 
Kjell Neergaard, leder av styringsgruppen for DMS, orienterer om status og den videre prosessen for 

å realisere målene for DMS Kristiansund. Dialog om interkommunale muligheter. 

 

Fra saksfremlegget til kommunene i 2018: 

«Etablere DMS Kristiansund med ulike aktører og innhold som samhandler om å gi fremtidsrettede 

helsetjenester av fremragende kvalitet» 
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Ambisjonsnivå for DMS Kristiansund er: 

• Bli det distriktsmedisinske senteret i Norge som tilbyr det bredeste spekter av helsetjenester, i et 

samarbeid mellom primær-, spesialist- og private leverandører av helsetjenester 

• Bli det distriktsmedisinske senteret i Norge som har høyest kvalitet på sine tjenester og som er 

nasjonalt ledende vedr samhandling mellom kommuner og helseforetak  

• Distriktsmedisinsk senter i Kristiansund skal utvikle og ta i bruk nye teknologiske løsninger og nye 

organisasjonsformer  

• Distriktsmedisinsk senter i Kristiansund skal jobbe for å bli nasjonalt og internasjonalt ledende på 

helsetjenester innenfor utvalgte områder 

• Distriktsmedisinsk senter i Kristiansund skal være ledende på forskning og innovasjon på utvalgte 

områder» 

 

I lenkene under finner du oversikten over tilbudene som er vedtatt inn i DMS Kristiansund: 

Tilbud SNR Kristiansund 

Tilbud Kristiansund kommune 

Det har så langt ikke blitt konkretisert interkommunale tilbud i DMS Kristiansund innen 

sårbehandling og PSHT (Personsentrerte helsetjenester).  

Forslag til vedtak: 

Orienteringen tas til orientering og følges opp i tråd med dialogen i møtet.  

 

 

Sak 14-25 Signering Samarbeidsavtale og Interkommunal rammeavtale 

 

Revidert Samarbeidsavtale Nordmøre regionråd IPR og Interkommunal rammeavtale Nordmøre er 

begge vedtatt i alle kommunestyrene. 

Forslag til vedtak: 

Ordførerne signerer avtalene.  

 

Sak 15-25 Nordmørsprisen 2025  
Kommunene ble i april invitert til å sende inn sine kandidater til Nordmørsprisen 2025. 

Tidligere vinnere av Nordmørsprisen.  

Forslag til vedtak: 

Nordmørsprisen for 2025 tildeles NN og deles ut under Nordmørskonferansen 5. juni 2025. 

 

 

https://www.helse-mr.no/om-oss/sjukehuset-nordmore-og-romsdal/dms-i-kristiansund/spesialisthelsetenester-i-kristiansund/
chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https:/opengov.360online.com/Meetings/kristiansund/File/Details/748252.PDF?fileName=Vedtak&fileSize=193056
https://www.nipr.no/tjenester/nordmorsprisen/tidligere-vinnere/
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Sak 16-25 Tema: Fremtidig tilbud videregående skoler på Nordmøre 
Nordmørsstrategien har bolyst og bostedsattraktivitet og næringsattraktivitet som 

«Nordmørsløfter». Denne saken berører spesielt delmål F: Økt kompetanse til arbeidsmarkedets 

behov.  

Innhold tema fremtidig tilbud på videregående skoler på Nordmøre 

• Innledning ved leder Ingrid Rangønes 

• Presentasjon av undersøkelsen til Ungdomsrådene på Nordmøre 

• Synspunkter fra næringslivet v/Ole J. Rugset, KNN/Næringsutviklere på Nordmøre 

• Innspill fra kommunene v/ordførere 

• Synspunkter fra fylkeskommunen 

o Geir A. Stenseth (Frp), leder Kompetanse- og næringsutvalget 

o Line H. Hoem (Ap), opposisjonsleder 

• Dialog 

 

Regionrådet ønsker å diskutere og belyse ulike sider av saken. Dette vil kunne inngå som del av 

grunnlag i høringsuttalelsene.  

 

Møre og Romsdal fylkeskommune har gjort vedtak om å utrede og fremme forslag til ny skole- og 

tilbudsstruktur for videregående opplæring som sendes ut på høring 2. juni med høringsfrist 1. 

september.  

Bakgrunnsinformasjon: 

Fylkestinget gjorde vedtak 54/24 Oppstartmelding. Ny skole- og tilbudsstruktur for videregående 

opplæring 2026-2040. 

• Fylkestinget slutter seg til arbeidet med en ny skole- og tilbudsstruktur for videregående 

opplæring 2026-2040. 

• Utdanningstilbudene i videregående skole kommer under press i årene som kommer på 

grunn av fallende elevtall på sikt. Samtidig mangler arbeidslivet nok og kvalifisert 

arbeidskraft, ikke minst i distriktene. Fylkestinget ber derfor Fylkeskommunedirektøren gå i 

dialog med Stranda og Tingvoll kommune for å avklare om det er grunnlag for et samarbeid 

med kommune, næringsliv og fylkeskommunen om mulige utdanningstilbud, herunder 

særeigne og unike tilbud. Dette skal være en del av kunnskapsgrunnlaget for vedtak om 

framtidig skolestruktur.  

• Fylkestinget ber om at også distriktspolitiske omsyn blir lagt til grunn for arbeidet. Møre og 

Romsdal er et stort distriktsfylke og det er en styrke at vi har en desentralisert skolestruktur 

både for elever, næringslivet og lokalsamfunna rundt. Derfor er det viktig at vi sikrer skuler i 

alle deler av fylket med et variert linjetilbud også i framtiden. 

• Fylkestinget ber om at kompetanse- og næringsutvalget får jevnlige oppdateringer om 

arbeidet med skolestruktur det kommende året. Elevrådene ved alle de videregående 

skolene blir lagt til under relevante aktører å engasjere gjennom prosessen fram mot 

høringen juni 2025. 
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• Fylkestinget ser verdien av samarbeid med lokalt næringsliv, og vil se på mulighet for OPS-

prosjekt som en del av skole- og tilbudsstrukturen for å kunne samarbeide med flere lokale 

krefter som kan bidra til å realisere prosjekt som f. eks den planlagte skolen på Sørsida i 

Ålesund eller andre lokale prosjekt i Møre og Romsdal.  

• Fylkestinget ber fylkeskommunedirektøren om å inkludere arbeidskraftsbehovet i fylket 

framover i kunnskapsgrunnlaget. 

 

Du kan lese mer om videregåendeskole i lenkene under: 

Bakgrunn for ny skole- og tilbudsstruktur 

Mulighet for å ta videregående skole på nett i Møre og Romsdal.  

 

Søkere 2025/26 etter skole alle nivå. 

 

Kilde: Møre og Romsdal fylkeskommune 

Informasjon og tall for Nordmøre  

https://mrfylke.no/tenester/skole-og-opplaring/skole-og-tilbodsstruktur/bakgrunn-for-ny-skolestruktur/#faqsporsmal-1229
https://mrfylke.no/nyheiter/klart-for-vidaregaande-skole-pa-nett-i-more-og-romsdal.26516.aspx
https://kompetanse.mrfylke.no/tilbud/nordmore/nordmore.html
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Søkere til de ulike linjefagene på Vg1, bostedskommune i region Nordmøre. Gjemnes inngår i region 

Romsdal.  

 

Tabell som viser førstegangssøkere med ungdomsrett, og skolen med deres førstevalg på Nordmøre: 

Skole Atlanten Kristiansund Tingvoll Sunndal Surnadal 

Søkertall 178 408 33 89 88 

Plasser 189 311 75 90 74 

Yrkesfag - 408 15 66 46 

Studieforberedende 178 - 18 23 28 

Kilde: Tidens Krav 

 

Forslag til vedtak: 

Nordmøre må ha et godt tilbud innen videregående opplæring som i størst mulig grad dekker både 

ungdommenes ønsker og regionens kompetansebehov fremover.  

Innspill og dialog tas med inn i arbeidet med høringsuttalelsene.  

 

 

 

 

 

https://kompetanse.mrfylke.no/tilbud/nordmore/nordmore.html
https://kompetanse.mrfylke.no/tilbud/nordmore/nordmore.html
https://kompetanse.mrfylke.no/tilbud/nordmore/nordmore.html
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Sak 17-25 Status sentrale saker for Nordmøre til Stortingsvalget 

I møter med Mørebenken, statsråder og ulike komiteer har Nordmøre samlet fremmet sine 

prioriterte politiske saker i tråd med Nordmørsstrategien. De sentrale sakene omtales nedenfor, og 

det er ønskelig å få en oppdatert status på de ulike prosjektene og sakene for å diskutere prioriterte 

budskap fra Nordmøre inn mot Stortingsvalget.  

 

Samferdsel 

Samferdsel er et helt sentralt tema for Nordmøre og omtales i Nordmørsstrategien i delstrategi G er 

«Vi bygger regionen sammen», fordi 

- Et fergefritt og døgnåpent Nordmøre bygger Nordmøre som en sterkere bo- og 

arbeidsmarkedsregion 

- Næringslivet må ha effektive og sømløse transportkorridorer 

- Det styrker Kristiansund som regionsenter ved bedre tilgjengelighet til Kvernberget flyplass, 

utdannings- og helsetilbud 

- Pasienter og ansatte fra Nordmøre skal ha trygg og effektiv tilgjengelighet til nytt 

akuttsykehus SNR Hjelset 

- Vi i større grad skal bruke hverandres kultur- og fritidstilbud 

 

Status prosjekter: 

o E39 Astad – Bjerkeset v/Knut Sjømæling 

o Bypakken v/Kjell Neergaard 

o Todalsfjorden, Rv70, Orkdalspakken v/Ståle Refstie og Hugo Pedersen 

o Aure – Hitra v/Henning Torset 

o Edøyfjord og Talgsjøen v/Kjell Neergaard og Svein Roksvåg 

o Kollektivtilbudet  

▪ Kystekspressen – Kontrakten med Norled for el.båter er sagt opp. Erstattes med 

oppgraderte båter med aluminiumsskrog fra 1999/08 med 280 sitteplasser, 

oppfyller 34 knop og med baugthrustere for regularitet Edøy.   

– MS Fjordprinsessen juli 2025 

– MS Ekspressen oktober 2025 

▪ Ferger v/Svein Roksvåg 

▪ Busstilbudet v/alle 

 

 

Kraftsituasjonen  

 

Omtales i Nordmørsstrategien under Nordmørsløftet for næringsattraktivitet: Eksisterende og ny 

industri, transportsektoren og viktige samfunnsfunksjoner må ha tilgang på nok kraft for å bli en del 

av det grønne skiftet. Det er behov for både bedre nettkapasitet og økt fornybar kraftproduksjon i 

regionen.  
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Status prosjekter:  

o Ny kraft i Sunndal v/Ståle Refstie 

▪ Aura kraftverk og Osbu kraftverk slås sammen til et nytt stort kraftverk i fjell 
med 2-3 store aggregater på til sammen 540 - 810 MW. 

▪ TrønderEnergi og Istad planlegger å bygge nytt kraftverk på 400 MW Nedre 
Driva.  

o Smøla vindpark – nytt vindkraftverk fra rundt 2030 v/Svein Roksvåg 

o Kjernekraftverk v/Henning Torset 

 

Nordmøre og Stortingsvalget 

I tillegg til Samferdsel og Kraftsituasjonen har Kommuneøkonomi med fokus på utfordringene innen 

helsetilbudet vært sentralt, både i Helse Møre og Romsdal og den kommunale helsetjenesten. 

Regionrådet må diskutere hvilke politiske saker, og hvordan, det er ønskelig å arbeide for frem mot 

stortingsvalget.  

Innspill hovedtema basert på tidligere arbeid: 

– Samferdsel 

o Oppfølging konkrete prosjekter på Nordmøre, spesielt i forhold til NTP 

o Statlig finansiering av fylkesveifergedriften  

▪ Underfinansiering kr 260 mill., derav kr 40 mill. for ruteproduksjon over nasjonal 

standard 

▪ Estimerte kostnader knyttet til el-ferger og utbedring av kaiene er ikke inkludert 

▪ Inntektsbortfall ved gratissamband kompenseres iht normerte fergekostnader 

o Etterslep fylkesveier – kr 10,6 milliarder i Møre og romsdal 

o Utsatte broer 

o Fylkeskommunale fergeavløsningsprosjekter – økt bompengeperiode og nedbetalingstid 

fra 15 til opp mot 40 år 

 

– Kraftsituasjonen 

o Vannkraft videre 

o Havvind Norskehavet 

o Kjernekraft 

o Landvind 

o Bio 

 

– Kommuneøkonomi og tjenesteproduksjon 

o Omstilling og tjenesteutvikling 

o Kompetansekrisen i kommunene 

o Behov for lovendring i tvungen psykisk helsehjelp 

- Annet 
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Forslag til vedtak: 

Representantskapet ber administrasjon sammen med leder og nestleder utarbeide forslag til 

budskap og videre arbeid inn mot Stortingsvalget.  

 

Sak 18-25 Årsregnskap 2024 

Regnskapet inngår i regnskapet for Kristiansund kommune og utskrift følger vedlagt.  

Nordmøre IPR 
 

Regnskap Budsjett Mindre-/Mer+ 
ift budsjett 

Personal 1.879.598 2.050.000 -170.402 

Møter 285.747 250.000 35.747 

Kontor 143.343 120.000 23.343 

Innkjøp 28.982 0 28.982 

Diverse drift 26.167 50.000 -23.833 

Driftsavtale 74.590 50.000 24.590 

Reiser 122.840 40.000 82.840 

Mindre prosjekter 140.327 150.000 -9.673 

Sum administrasjon 2.701.594 2.710.000 -8.406 

    

Helse    

Personal 756.632 882.000 -125.368 

Diverse drift 550 0 550 

Reiser 35.060 18.000 17.060 

Sum helse 792.242 900.000 -107.758 

 
Totalt 

 
3.493.836 

 
3.610.000 

 
-116.164 

 

Kostnadsbudsjettet var på kr 3.610.000     

forutsatt finansiert som følger:    Regnskap 

- Medlemskontingent  kr 3.160.000   3.160.000 

- Viderefakturering møter kr    150.000      198.351 

- Helsefellesskapet  kr    100.000      100.000 

- Bruk av fondsavsetning   kr    200.000        35.485 

                                             kr 3.493.836                                       3.493.836 

 

Fondsavsetning belastes kr 35.485 og utgjør etter dette kr 445.267. 
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Kommentarer til regnskapet: 

- Reduksjon i personalkostnader som følge av daglig leder gikk ned til 60% stilling fra 1. oktober og 

helseressursen gikk ned fra 50 til 40% fra 1. september.  

- Møtekostnadene er høyere enn budsjett hovedsakelig som følge av felles samling for 

formannskapene i januar. Deltagelsen fra kommunene viderefaktureres og inngår i refusjon fra 

kommunene.  

- Kontorkostnadene er høyere enn budsjett da budsjettet ikke var oppjustert fra 2023.  

- Ikke budsjettert innkjøp av to nye dataskjermer samt en ny pc (forrige fra 2017) 

- Diverse drift er lavere enn budsjett. 

- Driftsavtale med kontorkommunen innebærer dekning av kostnader til administrative tjenester 

innen økonomi/regnskap, fakturering, revisjon og IT/lisenser. Kostnader for tjenestene er her 

bare delvis belastet. 

- Reiser er betydelig høyere enn budsjettet hovedsakelig som følge av at kostnader (kursavgift og 

reiser) til studie i Samplan for regional samfunnsplanlegger ikke var inkludert i opprinnelig 

budsjettet.  

- Mindre prosjekter er litt lavere enn budsjett og omfatter: 

o BliMedHit totalt med stands og materiale utarbeidet for Oslo og Trondheim 

o Regionalanalyse Telemarksforskning, spleiselag med KNN  

o Utforming og trykking av Nordsmørstrategien og justert logo 

o Medlemskap i KomTrainee  

 

Forslag til vedtak: 

Representantskapet godkjenner årsregnskap 2024 som viser merforbruk på kr 35.485 som belastes 

bundne fonds.  

 

Sak 19-25 Årsmelding 2024 

Forslag til Årsmelding 2024 følger vedlagt. 

 

Forslag til vedtak: 

Årsmelding for Nordmøre IPR for 2024 godkjennes.  
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Sak 20-25 Budsjettjustering 2025 

 
Daglig leder ser behov for å øke stillingsgraden til 80%. Budsjettet for 2025 har følgende vedtak:  

«Sak 44-24 Budsjett 2025: 

Budsjett 2025 vedtas med samlet kostnadsramme kr 2.840.000 som finansieres ved kr 100.000 

gjennom Helsefellesskapet og kr 2.740.000 som medlemskontingent.» 

 

80% stilling med virkning fra 2. halvår øker samlede personalkostnader med kr 120.000 for 2025. 

Medlemskontingenten for 2025 er vedtatt. Etter dialog i Kommunedirektørkollegiet foreslås 

økningen dekket av fondsmidler som pr. 1.1.25 er kr 445.267.  

Revidert budsjett for 2025: 

Personalkostnader administrasjon 2.275.000 

Driftskostnader 685.000 

Sum kostnader 2.960.000 

  

Refusjon staten helsefellesskap 100.000 

Medlemskontingent 2.740.000 

Fonds 120.000 

Sum finansiering 2.960.000 

  

Forslag til vedtak: 

Budsjettet for 2025 justeres med kr 120.000 til totalt kostnadsbudsjett på kr 2.960.000. Økningen 

dekkes av fondsmidler.  

 

Sak 21-25 Prosjektskjønn 2026 
 

For 2025 har kommuner på Nordmøre fått bevilget midler til: 

1. IKT Orkide: Tjenestesamarbeid for plan, kart og byggesak på Nordmøre: kr 1.500.000 

2. Oppvekstnettverk Nordmøre: Forebygging av utenforskap blant barn og unge:  

    kr 1.561.000 

3. Gjemnes og Kristiansund: Interkommunalt samarbeid innen landbruk: kr 350.000 

 

Statsforvalteren satte som forutsetning for utbetaling at kommunene hadde godkjent en felles 

Grunnavtale for interkommunalt samarbeid. Alle kommunestyrene på Nordmøre har nå godkjent 

Interkommunal rammeavtale Nordmøre, og avtalen er oversendt Statsforvalteren.  
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Føringer fra Statsforvalter for Skjønnsmidler 2026. Søknadsfrist 1. juni 2025: 

«Interkommunalt samarbeid 

Satsingsområdet er interkommunale samarbeid, for å bidra til å løyse omstillingsbehovet i 

kommunane og bidra til ei meir berekraftig og innovativ oppgåveløysing. 

Statsforvaltaren i Møre og Romsdal inviterer kommunane til å søkje om prosjektskjønnsmidlar til å 

omstille seg og for å bygge opp under meir strukturerte og berekraftige interkommunale 

samarbeid. Vi oppmodar kommunane til å rydde i dei ulike interkommunale samarbeida og søke faste 

strukturar så langt det er formålstenleg. 

Effektivisering og omstilling 

Vi prioriterer søknadar som skal støtte effektivisering og omstilling i drifta innanfor dei største 

sektorane.» 

 

Forslag til prosjektskjønnsøknad fra Nordmøre regionråd IPR for 2026 

Nordmørskommunene søkte for 2025 om et prosjekt for å utrede og teste ut en «Grunnmur for 

styrket interkommunalt samarbeid på Nordmøre».  

Forslag til søknad for 2026 er basert på samme formål som for 2025, med hovedmål om å iverksette 

Interkommunale rammeavtale for Nordmøre for å få til en mer helhetlig strategisk styring som 

styrker bostedsattraktivitet, næringsattraktivitet og bærekraft på Nordmøre.  

Delmål: Økt interkommunalt samarbeid i fastere strukturer for en mer bærekraftig og 

innovativ oppgaveløsning innenfor mange av tjenesteområdene og i forvaltningen. 

 

Kommunene har vedtatt å: 

• Vurdere nye samarbeidsområder i tråd med Nordmørsstrategien med sikte på å etablere nye 

interkommunale samarbeid jf. Nivi Analyse. 

• Sikre en balansert regional arbeidsdeling innenfor samarbeid på tjenesteproduksjon og 

samfunnsutvikling. 

• Utarbeide en modell for interkommunale samarbeid med organisasjonsform og 

kostnadsfordeling. 

• Sikre at alle nye interkommunale samarbeid først skal vurderes av Kommunedirektørkollegiet og 

deretter bringes til Nordmøre IPR før behandling i kommunestyrene. 

 

Innhold: 

Evaluere vertskommunesamarbeidene av en viss størrelse for å få frem gode erfaringer fra 

fungerende interkommunale samarbeid. Dette omfatter organisering, selskapsavtaler, eierstyring, 

årshjul, myndighetsutøvelse, budsjett og økonomioppfølging, fakturering mhp tidspunkt og 

dokumentasjon, tilpasning til ny kommunelov mm. 
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Utarbeide en hovedmodell for organisering og finansiering av interkommunale samarbeid basert på 

erfaringene fra evalueringsfasen.  

Foreslå nye interkommunale samarbeid ut fra vurdering av potensialet for gevinstrealisering. 

 

Vurdere og anbefale en bredere og fastere organisering av eksisterende og nye interkommunale 

samarbeid som sikrer en balansert regional arbeidsdeling. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Representantskapet ber administrasjonen, i dialog med KDK, utarbeide en søknad om 

prosjektskjønnsmidler i tråd med innhold i denne saken samt innspill i møtet.  

 

Sak 22-25 Saker til IPR 25-03 i Aure 11. og 12. september 

 

Foreløpige innspill: 

– Videreutvikle samarbeidet med Trøndelag sørvest 

– Samarbeid om rekruttering på Nordmøre 

– Samarbeid overfor fylkeskommunen 

o Fylkesoverskridende vgs-elever 

o Felles innsats etter Stortingsvalget 

– Tema Kraftsituasjon 

– Møteplan 2026 

– Annet 

Forslag til vedtak: 
Innspillene tas med i planleggingen til neste Representantskapsmøte.  

 

Sak 23-25 Orienteringer 
 

• Partnerskapsmøtet 7. mai i Helsefellesskapet v/Ingrid R 

• Invitasjon til å delta 1. sept. på NHO sitt valgkampsarrangement i Kristiansund v/Ellen 

• Invitasjon fra NHO til å delta på Kraftløftet – oppstart 23. mai v/Ellen 

• Rundebordskonferansen 16. juli GassROR v/Ellen 

• KSF Møtearena mellom kommuner og forskere v/Kristiansund som motorkommune v/Arne 

• Møtearena for forskning og innovasjon i kommunene i regi av fylkeskommunen v/Ellen 

• Vikartjenester for kommunene v/KDK 

KDK anmoder IPRet om å jobbe politisk rundt lovgivningen knyttet til vikarbruk. 
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Forslag til vedtak: 
Orienteringene tas til orientering.  

 

 

Sak 24-25 Eventuelt  

 

Forslag til vedtak: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nordmøre, 16. mai 2025 

 

 

Ingrid O. Rangønes 

Leder   

Ståle Refstie 

Nestleder 

 

Ellen Engdahl 

Daglig leder 

 

 

 

 


	Sak 11-25 Godkjenning av innkalling og saksliste
	Sak 12-25 Orientering fusjon Varde og Trollheim
	Sak 13-25 Status og videre prosess for DMS Kristiansund
	Sak 17-25 Status sentrale saker for Nordmøre til Stortingsvalget
	Sak 18-25 Årsregnskap 2024
	Regnskapet inngår i regnskapet for Kristiansund kommune og utskrift følger vedlagt.
	Sak 19-25 Årsmelding 2024
	Sak 22-25 Saker til IPR 25-03 i Aure 11. og 12. september
	Sak 24-25 Eventuelt

